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Hogy mit akar kifejezni a festő? Fogalmam sincs. Hogy miért ül fel a kiskrapek a tömeg tetejére,
de szembe a tömeggel? Fogalmam sincs.

  

Még vannak halak és madarak, talán azért, mert sem víz alatt élni, sem repülni nem tudunk. De
nem biztos.

  

Ami biztos, hogy Kubanek Lászlóra ráférne egy nagy ölelés. Vagy több kicsi ölelés. Vagy egy
kis megértés. Netalán odafigyelés. Csak hogy ne legyen annyira 
elszigetelve
. Mert – ahogy kedvenc festőm mondta hajdanán – ez így szopás.

  

De lehet, az is megteszi, ha meglátogatod a kiállítását. Június 27-ig 10-18 óra között
megteheted. Készülj fel, kurva sok lépcsőt kell megmásznod, hogy felérj a gabonaraktár
tetőrébe.

  

És vigyél magaddal csokit, ha véletlenül rád törne a depresszió.
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